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PROCES  VERBAL 

nr. 14840/11.08.2023 

 

Încheiat azi, 11.08.2023, ora 9,00, cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local al 

oraşului Şimleu Silvaniei convocată de domnul primar prin Dispoziția 317/07.08.2023. 

Ședința se realizează cu participarea fizică a consilierilor locali în sala de ședințe a 

Primăriei or. Șimleu Silvaniei. 

Convocarea consilierilor locali la lucrările şedinţei s-a asigurat prin e-mail în data de 

07.05.2023  în care au fost transmise toate materialele aferente proiectului ordinii de zi. 

Comunicarea prin e-mail s-a efectuat pe adresa electronică comunicată de fiecare consilier la 

secretarul general al orașului. 

 La lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Local al oraşului Şimleu Silvaniei participă: 

dna Gal Luminița-Nicoleta-secretar general, dna. Sale Finela-Mariana - consilier juridic, dl Crișan 

Codruț - consilier personal, dna - Ősz Diana Elena – consilier, dl.Pop Mihai - manager proiect, d-

șoara Drăgan Dana Raluca - studentă, aflată în practică. 

Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri locali, 

începem ședința extraordinară de azi, 11.08.2023, convocată de domnul primar prin Dispoziția 

317/07.08.2023, cu respectarea procedurilor legale de comunicare a materialelor de ședință către 

consilierii locali prin intermediul poștei electronice și publicare pe site-ul instituției a 

convocatorului și a proiectelor de hotărâre înscrise pe ordinea de zi. 

Dau cuvântul d-nei secretar să facă prezența. 

Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Buna ziua și bine ați venit la ședința 

consiliului local de azi. 

În conformitate cu prevederile art. 243 alin.1 lit.j din OUG 57/2019 privind codul 

administrativ am să efectuez acum apelul nominal al consilierilor locali prezenți la ședința de astăzi 

în ordine alfabetică, după cum urmează: 

           Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina? 

            Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: Prezentă. 

            Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Dna. Crișan Alexandrina-Luminița?  

            Doamna consilier local Crișan Alexandrina-Luminița: Prezentă 

            Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Dna. Ilinca Eugenia Viorica 

Doamna consilier local Ilinca Eugenia Viorica: Prezentă 

Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Dna. Lipo Angela-Maria? 

Doamna consilier local Lipo Angela-Maria: Prezentă. 

Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Dl. Man Călin-Cosmin?  

Domnul consilier local Man Călin-Cosmin : Prezent. 

Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Dl. Man Vasile Ovidiu?  
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Domnul consilier local Man Vasile Ovidiu: Prezent 

Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Dl. Opriș Cristian-Ioan? 

Domnul consilier local Opriș Cristian-Ioan: Prezent 

Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Dl. Orosz Ferencz ? 

Domnul consilier local Orosz Ferencz: Prezent 

Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta:Dl. Papp Lajos-Levente? 

Domnul consilier local Papp Lajos-Levente: Prezent. 

Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Dna. Pavel Florica-Adriana? 

Doamna consilier local Pavel Florica-Adriana: Prezentă 

Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Dl. Pop Cornel ?  

Domnul consilier local Pop Cornel: Prezent 

Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta:  Dl Sabo Ioan? 

Domnul consilier local Sabo Ioan: Prezent 

Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Dl. Seute Ioan-Gavril ?; 

Domnul consilier local Seute Ioan-Gavril: Prezent. 

Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Dna. Roman Andrada-Ioana? 

Doamna consilier local Roman Andrada-Ioana: Prezentă  

Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: vă comunic că Dl Kovacs Zoltan-Zsolt; 

Dna. Porcar Doina-Marcela; Dna. Varodi Codruța- Rozica au comunicat că nu pot fi 

prezenți la ședința de astăzi, ca urmare sunt absenți motivat. 

Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Constat că la ședința de astăzi sunt 

prezenți un număr de 14 consilieri locali din cei 17 aflați în funcție ( „absenți”sunt 3 consilieri 

locali: Dl Kovacs Zoltan-Zsolt; Dna. Porcar Doina-Marcela ; Dna. Varodi Codruța- Rozica.), prin 

urmare constat îndeplinite prevederile art. 137, alin. 1 din OUG 57/2019 privind codul 

administrativ cu privire la cvorumul necesar pentru desfășurarea legală a acestei ședințe 

extraordinare convocată  de primarul orașului Șimleu Silvaniei. Astfel, ședinţa este statutară și se 

pot lua hotărâri valabile, consiliul local fiind legal întrunit.  

De asemenea,în conformitate cu dispozițiile art. 138 alin.15  din OUG 57/2019 privind 

codul administrativ vă supun spre aprobare PV al ședinței ordinare a CL din data de 27.07.2023 

care v-a fost comunicat prin intermediul poștei electronice.  

Vă precizez că la ședința ordinară  CL din data de 27.07.2023 au fost prezenți 13 consilieri 

locali. (dl Kovacs Zoltan-Zsolt, dl Opriș Cristian-Ioan, dna Pavel Florica-Adriana si dl Seute Ioan-

Gavril lipsind de la ședință) 

Dacă aveți obiecțiuni sau observații pe marginea PV vă rog să vi le exprimați, dacă nu, am 

să vă rog să vă exprimați votul asupra acestuia, vă mulțumesc.  

Cine este Pentru? Împotrivă? Abțineri?  

Constat că PV al ședinței ordinare  CL din data de 27.07.2023 s-a votat cu 10 voturi Pentru 

și 3 Abțineri (dna. Pavel Florica-Adriana, dl.Opriș Cristian-Ioan și dl.Seute Ioan-Gavril). 
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Domnule președinte vă predau lucrările ședinței, mulțumesc. 

Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Dau cuvântul domnului primar pentru a prezenta 

ordinea de zi a ședinței și să facă eventuale intervenții pe marginea proiectelor. 
Domnul Primar  Lazar Mihai - Cristian: Bună dimineața tuturor, vă mulțumesc pentru 

prezență. Astăzi pe ordinea de zi, avem un singur proiect de hotărâre privind aprobarea 

Documentației de avizare a lucrărilor de intervenție (DALI), a indicatorilor tehnico-economici și 

a Studiului de oportunitate pentru proiectul „CORIDOR DE MOBILITATE URBANĂ ÎN 

ORAȘUL ȘIMLEU SILVANIEI”,  jud. Sălaj. Este ultimul pas pe care trebuie să îl facem intern, 

să adoptăm hotărârea prin care aprobăm această documentație, care urmează să fie depusă spre 

finanțare pe Programul Operațional Regional 2021-2027, și e un proiect, poate cel mai valoros 

proiect al orașului, la propriu și la figurat, în valoare de 15 milioane euro și  pentru asta ne-am 

bătut în ultimii 2 ani de zile, pentru că nu a fost simplu să ajungem în punctul acesta. Introductiv, 

profit de ocazie să vă spun, nu că avem omică problemă dar vă spun preventiv, ADR a fixat pentru 

luna august 4 apeluri de proiecte. Noi suntem vizați de 3 apeluri de proiecte: unul este săptămâna 

viitoare pe mobilitate, o să mai fie încă unul pe Cetatea Bathory, unde azi noapte a ajuns avizul de 

la Comisia de la Cultură de la București și acolo avem proiect pregătit pe fonduri europene și mai 

avem 2 proiecte pe Regenerare urbană, respectiv pe Malul Crasnei și respectiv pe cartierul Brădet. 

Avem lucruri de pus la punct la ele, respectiv așteptăm avize care mai întârzie, care ajung la timp 

sau nu ajung deloc. O să avem minim o ședință extraordinară dacă nu două pentru aceste proiecte. 

Vă rog să înțelegeți chestia asta. Vă zic preventiv pentru că probabil una o să fie anunțată de pe o 

zi pe alta dar eu am să încerc să vă anunț, cel puțin informal, cât mai din timp. Sunt chestiuni care 

nu țin de noi. 

    

 

❖   

ORDINEA DE ZI 

Proiect de hotărâre nr.1 privind aprobarea Documentației de avizare a lucrărilor de intervenție (DALI), a 

indicatorilor tehnico-economici și a Studiului de oportunitate pentru proiectul „CORIDOR DE 

MOBILITATE URBANĂ ÎN ORAȘUL ȘIMLEU SILVANIEI”,  jud. Sălaj. 
                                                                                                                   Proiect inițiat de primarul 

                                                                                                                   Orașului Șimleu Silvaniei 

 

❖  

  

             Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  acum vă supun la aprobare Ordinea de zi, a ședinței 

de astăzi. 
 

 Cine este „Pentru “, „Împotrivă”, „Abțineri”?   
Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Ordinea de zi a ședinței de astăzi a fost 
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votată cu 14 voturi „Pentru”. 
❖  

 

Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Trecem la dezbaterea proiectului aflat pe ordinea de 

zi. L-a citit și domnul primar.    
                                 

              Solicit avizul comisiei nr.: 1,2 și 4. 

              Comisia nr. 1: Aviz favorabil 
              Comisia nr. 2: Aviz favorabil  
              Comisia nr. 4: Aviz favorabil 

Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Vă consult dacă sunt discuții pe acest proiect de 

hotărâre. 

 Domnul consilier local Seute Ioan-Gavril: Mi-am notat aici câteva aspecte. La un 

moment dat, am văzut acolo benzi separat pentru autobuz și biciclete. Încap pe același traseu? 

 Domnul Primar  Lazar Mihai - Cristian: Piste de biciclete facem doar acolo unde spațiul 

ne permite. Asta a fost o regulă pe care au trasat-o proiectanții pentru că nu vreau să ajungem să 

avem doar o pistă pe care  e pusă o bancă sau un corp de iluminat.  

 Domnul consilier local Seute Ioan-Gavril: Și am mai văzut pentru canalizarea pluvială, 

diametrul țevilor de 160 nu sunt puțin subdimensionate? 

 Domnul Primar  Lazar Mihai - Cristian: Acestea sunt dimensiuni standard. Noi am 

prevăzut aici și le-am și  specificat și particularitățile zonei, practic aici se captează foarte mult de 

pe dealul Măgura. Specialiștii zic că e ok. 

 Domnul consilier local Seute Ioan-Gavril: Au fost probleme când erau ploi și venea apa... 

 Domnul Primar  Lazar Mihai - Cristian: Știu. E avizat și de Compania de Apă pe 

subiectul acesta, acum când vin ploi torențiale, nu poți să prevezi chiar până în ultimul detaliu. 

 Domnul consilier local Seute Ioan-Gavril: Ar fi neplăcut ca după ce se aranjează centrul 

să ne trezim că vin aluviunile. 

 Domnul Primar  Lazar Mihai - Cristian:  Dar în egală măsura orice investiție pe care o 

faci trebuie să existe niște standarde pe care le respecți și aici standardul acesta este peste tot. Noi 

nu am mers aici la dimensiunea minimă, s-a găsit o chestie medie care au zis ca va funcționa dar 

încă o dată, la Șimleu Silvaniei, știm cu toții, eu de 29 de ani că sunt unele momente în care natura 

își intră în drepturi și atunci poți să ai cele mai bine dimensionate conducte că nu o sa-ți poată 

prelua... 

 Domnul consilier local Seute Ioan-Gavril: Și din aceștia 15 milioane de euro cât o să fie 

partea orașului? 

 Domnul Primar  Lazar Mihai - Cristian: 2% pentru că nu este un proiect generator de 

venituri și atunci cofinanțarea este de 2%. Raportul este foarte bun la ce aduce orașului. 

 Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Mai dorește cineva ? 

Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: Aș avea eu o întrebare. Dacă îmi 

puteți spune cât a costat documentația de avizare a lucrărilor de intervenție elaborată de firma din 

Cluj, Costin and Vlad. 
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Domnul Primar  Lazar Mihai - Cristian: Din cap nu am cum să știu, dar suntem sub 

prețul pieței, asta ni s-a spus.  

 Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: Vă motivez și întrebarea. Dacă s-a 

citit cu atenție acea documentație de avizare a lucrărilor de intervenție, după celebra metodă copy-

paste au uitat să steargă de acolo, la organizarea de șantier, ei au scris că e 500mp, iar această 

suprafață le va fi pusă la dispoziție de orașul Dragomirești. 

 Domnul Primar  Lazar Mihai - Cristian: Am înțeles. E foarte bine că aveți o intervenție 

constructivă. Vom modifica. Pe subiectul costurilor, vă supun atenției un lucru ca să îl știți până în 

capăt, sunt în jur de 200.000 lei, oricum sub prețul pieței, dar legat de costuri, toate documentațiile 

legat de mobilitate și regenerare urbană, orașul Șimleu Silvaniei a câștigat finanțare prin care vor 

fi decontate. Am depus deja primul decont, deci am făcut aceste documentații pe bani europeni, 

nici măcar pe banii orașului. Asta să știe toată lumea. Vreau să aducem resurse nu doar pe 

infrastructură ci și pe partea de documentații. Dacă avem o posibilitate să obținem o finanțare, ne 

batem pentru ea și aici am obținut-o. 

 Domnișoara consilier local Călăcian Delia-Corina: Indiferent de unde vine finanțarea, 

trebuie să le cerem un pic mai multă atenție. 

 Domnul Primar  Lazar Mihai - Cristian: Le cerem.  

 Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Mai dorește cineva să intervină? 

Dacă nu, supun la vot proiectul? 

Cine este  „Pentru”, „Împotrivă”, „Abțineri”?  

            Secretar general, dna Gal Luminița-Nicoleta: Hotărârea s-a votat cu 13 voturi  „Pentru” 

și o abținere (dra Călăcian Delia-Corina) . 
 
  

❖  

  

Președinte de ședință, dl Sabo Ioan: Diverse, dacă se înscrie cineva. 

Domnul consilier local Seute Ioan-Gavril: Aș avea eu. Am avut un proiect de hotărâre 

cu pista de biciclete la Bic. Ne puteți spune despre stadiul lui? 

Domnul Primar  Lazar Mihai - Cristian: Da. Se află în elaborare DALI și proiectul 

tehnic. Sunt în lucru, așteptăm să fie finalizate. Pentru obținerea avizelor nu știu să vă dau un  

termen, o lună- două, cât va dura și apoi vom scoate la licitație strict execuția lucrărilor. De 

asemenea, va avea loc o relocare a proiectului la solicitarea celor din Ministerul Dezvoltării care 

au considerat că amplasamentul nu ar fi unul oportun pe standardele lor și va fi relocat pe strada 

Codrilor, acolo pe sub pădure. 

 Domnul consilier local Seute Ioan-Gavril: Panta era prea mare. 

 Domnul Primar  Lazar Mihai - Cristian: Da, ideea e ca noi ca să obținem finanțarea 

trebuie să argumentăm că legăm un punct turistic, cum ar fi Mănăstirea de oraș. Noi am argumentat, 

am obținut acest lucru. Ei au venit să ne sugereze că pentru a putea interveni standard, să relocăm 

într-un loc mai plan această pistă și așa am și relocat-o și acolo e un amplasament foarte ok pentru 

oraș, pentru toată lumea.  
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 Domnul consilier local Seute Ioan-Gavril: Aș mai avea un aspect de adăugat. Cred că ar 

fi oportun de luat în considerare continuarea trotuarului de la Peco Petrom până la strada Victor 

Gaga. 

 Domnul Primar  Lazar Mihai - Cristian: În momentul de față, se efetuează în regim 

propriu, firma aceasta cu care avem contract pe trotuare și care mai au de executat din contractul 

lor și următorul amplasament e prevăzut acesta, să legăm cartierul de case din zona Peco Petrom 

de oraș. Ca idee, proiectul inițial la Petrom nu a prevăzut trotuarul. La intervenția Primăriei 

orașului Șimleu Silvaniei, personal cu directorul de la Dezvoltare, am convenit să facă acest lucru 

pentru oraș, să-și facă trotuar pe partea lor și noi vom continua, tocmai în ideea asta să asigurăm o 

continuitate și un acces pentru toată lumea cât mai conform. Problema puteți s-o considerați 

rezolvată. 

Domnul consilier local Seute Ioan-Gavril: Zona aceea de la peco, de la fântână, nu ar 

putea fi amenajată un pic? 

Domnul Primar  Lazar Mihai - Cristian: Dacî vă uitați pe lista de investiții, am prevăzut 

anul acesta, este poziție specială pentru chestia asta. Vrem să facem intervenție acolo doar că s-au 

făcut niște analize la apă și stăm și după DSP pentru anumite aspecte. 

Domnul consilier local Seute Ioan-Gavril: Mulțumesc! 

Președinte de ședință, dl Sabo Ioan:  Mai dorește cineva să intervină? Dacă nu, declar 

ședința extraordinară de astăzi închisă. 

Lucrările ședinței extraordinare a Consiliului Local se încheie la ora 09:19. 
   
 

   PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                                                                  SECRETAR GENERAL, 
               SABO IOAN                                                                            LUMINIȚA-NICOLETA GAL 
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